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PROTOKÓŁ NR XXII/16
z  obrad  XXII  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
25  maja  2016  roku,  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Grajewo pod  przewodnictwem pani
Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 21

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 18.00

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fadrowski Zbigniew
9. Fidura Jerzy
10. Formejster Wojciech
11. Grabowska Wioleta
12. Maleszewski Wojciech
13. Mścichowski Andrzej
14. Muryjas-Rząsa Halina
15. Niewiarowski Andrzej
16. Opara Anna
17. Paszkowski Tomasz
18. Podlaski Kazimierz
19. Purwin Daniel
20. Stefańska Monika
21. Stuchła Marcin
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z Listą obecności, która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja na temat kierunków i form działań w zakresie promocji miasta w kontekście

Dni Grajewa 2016.
6. Przyjęcie  raportu  z  realizacji  Programu  Miejskiej  Komisji  ds.  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych.
7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;
b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
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9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
10. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zamknięcie XXII Sesji Rady Miasta.

ad 1
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia XXII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram
XXII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 21
radnych  w  obradach  aktualnie  bierze  udział  20  radnych,  co  stanowi  kworum  i  wystarczy
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XXII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi  Załącznik nr 3
do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek Dyrektor MOPS o zmianę porządku
obrad przez wprowadzenie do niego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu
Wspierania  Rodziny  w  mieście  Grajewo  na  lata  2016-2018  /Załącznik  nr  4  do  Protokołu/.
Poddała go pod głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy
punkt 7c, dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania

Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o wprowadzeniu
do porządku obrad nowego punktu 7c.
Wobec  braku  innych  wniosków  stwierdziła,  że  porządek  obrad  będzie  realizowany
z wprowadzonymi zmianami w następującym kształcie:

1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja na temat kierunków i form działań w zakresie promocji miasta w kontekście

Dni Grajewa 2016.
6. Przyjęcie  raportu  z  realizacji  Programu  Miejskiej  Komisji  ds.  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych.
7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;
b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok;
c) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata

2016-2018.
8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
10. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zamknięcie XXII Sesji Rady Miasta.

ad 3
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”.
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Pan Daniel Purwin – Radny Miasta
Zapytał,  w  jakich  projektach  będzie  uczestniczyć  miasto  Grajewo  w  ramach  Lokalnej  Grupy
Działania „Biebrzański Dar Natury”.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zadała następujące pytania:

 Co  dzieje  się  z  obecną  księgową  MOSiR  i  dlaczego  został  ogłoszony  konkurs  na  to
stanowisko?

 Czy został wykonany projekt na budowę kanalizacji i nawierzchni ul. 11 Listopada?
 Dlaczego pracownik MOPS przyjmuje wnioski w ramach programu 500 plus w budynku

Urzędu Miasta?
Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
Zadał następujące pytania:

 Czy  na  działkach  przy  ul.  Hanki  Sawickiej  możliwe  byłoby  postawienie  kontenera  na
odpady?

 Jakie miasto ma plany na ul. Polną?
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła wykaz interpelacji i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym
/Załącznik nr 5 do Protokołu/. W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi
zostaną  udzielone  w  punkcie  12.  lub  wcześniej,  przy  okazji  omawiania  spraw  merytorycznie
związanych z poruszonymi w pytaniach tematami. Następnie poza porządkiem obrad głos oddała
Posłowi na Sejm RP – panu Kazimierzowi Gwiazdowskiemu.
Pan Kazimierz Gwiazdowski – Poseł na Sejm RP
Podziękował  za  kierowane do niego  zaproszenia  na  sesje  Rady Miasta. W swojej  wypowiedzi
skoncentrował  się  na  obszarach  współpracy  z  Burmistrzem  w  sprawach  strategicznych  dla
Grajewa, tj. zagospodarowania dworca PKP, dróg krajowych przebiegających przez miasto. Swoją
wypowiedź  obudował  szerokim  kontekstem  merytorycznym,  odwołując  się  przy  tym  do
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 19 maja 2016r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie
sieci autostrad i dróg krajowych.

ad 4
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Poinformowała,  że  w  dyspozycji  państwa  Radnych
są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały  podjęte  podczas
XIX Sesji  Rady  Miasta,  stąd  też  ich  przedstawianie  mija  się  z  celem  /Informacje  stanowią
Załącznik nr 6 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta
oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania
miasta  Grajewo  na  zewnątrz.  Przedstawił  również  sprawozdanie  z  podpisanych  Zarządzeń
Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej  zwyczajnej sesji  Rady
Miasta, tj. od dnia 27 kwietnia 2016 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik
nr 7 do Protokołu/.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział, że jeśli dane stowarzyszenie jest w Komitecie Organizacyjnym Dni Grajewa 2016, to
naturalną rzeczą powinno być powiadomienie takiej organizacji o posiedzeniu Komitetu. Niemniej
jednak zaznaczył, że sytuacja została wyjaśniona.
Pan Zbigniewa Fadrowski – Radny Miasta
Zwrócił się z prośbą o przybliżenie sprawy przejęcia dworca PKP przez miasto.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta

4/10



Powiedział, że odbył spotkanie w tej sprawie z Wojewodą Podlaskim, Posłem na Sejm RP panem
Kazimierzem Gwiazdowskim, Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków oraz Dyrektorem Agencji
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Łomży, na którym zostało ustalone, że część budynku
zostanie  we władaniu Skarbu Państwa,  a  druga  część  będzie we władaniu miasta  Grajewo.  Po
przeprowadzeniu inwentaryzacji tego terenu przystąpimy do projektowania umowy.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zapytał, w jakiej formie nastąpi przekazanie.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odpowiedział, że będzie to zakup z bonifikatą.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał o spotkania z Prezesem Mlekpol w sprawie Muzeum Mleka.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że dotyczyły one udziału w ponoszonych przez obie strony kosztach. Były ustalone
pewne rozwiązania, jednak Mlekpol przedstawił zupełnie nową koncepcję. Dodał, że rozmowy te są
bardzo trudne. Termin otwarcia nie jest zagrożony.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  innych  pytań  zwróciła  się  do  Rady Miasta  o  przyjęcie  sprawozdania  Burmistrza
Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na  XIX Sesji
Rady Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym,
tj. od dnia 27 kwietnia 2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał

podjętych na XIX Sesji Rady Miasta.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności
międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 27 kwietnia
2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XIX Sesji Rady
Miasta – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi
za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania.

ad 5
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt  dotyczący informacji  na temat  kierunków i form działań w zakresie  promocji
miasta  w  kontekście  Dni  Grajewa  2016  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr 8  do  Protokołu/.
Następnie  zwróciła  się  do  Przewodniczącego  obrad  poniedziałkowego  wspólnego  posiedzenia
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotowy dokument /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała,  czy  do  przedmiotowego  materiału  są  jakieś  uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku
zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat kierunków
i form działań w zakresie promocji miasta w kontekście Dni Grajewa 2016.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat kierunków i form działań
w zakresie  promocji  miasta  w kontekście  Dni  Grajewa 2016 – przy 21 głosach za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się.
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ad 6
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt  dotyczący raportu z realizacji Programu Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych /Informacja stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. Zapytała, czy do
przedmiotowego materiału są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie
nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła raport z realizacji Programu
Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła raport z realizacji Programu Miejskiej Komisji
ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących
się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz.  16.40. Wznowienie XXII Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 16.55.

ad 7
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.

ad 7a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta  Grajewo na lata  2016 – 2027.  Następnie zwróciła  się  do Przewodniczącego
obrad poniedziałkowego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w
przedmiotowej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/179/16 w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/179/16 w sprawie zmian w
Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo  na  lata  2016  –  2027  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 11 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 7b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na 2016 rok.  Następnie  zwróciła  się  do  Przewodniczącego obrad  poniedziałkowego wspólnego
posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/180/16 w sprawie
zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/180/16 w sprawie zmian w
budżecie miasta Grajewo na 2016 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/ przy 21
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 7c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu
Wspierania  Rodziny  w  mieście  Grajewo  na  lata  2016-2018.  Następnie  zwróciła  się  do
Przewodniczącego  obrad  poniedziałkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o
przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/181/16 w sprawie
przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/181/16 w sprawie przyjęcia
Miejskiego  Programu  Wspierania  Rodziny  w  mieście  Grajewo  na  lata  2016-2018  /Uchwała
stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 8
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone  przez
państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na
pozostałe pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Daniela Purwina, dotyczące projektów, w których uczestniczyć będzie miasto
Grajewo w ramach Lokalnej Grupy Działania „Biebrzański Dar Natury”
Powiedział, że konkursy będą ogłaszane od końca 2016 do 2018 roku. Następnie przedstawił te, do
których będzie mogło przystąpić  nasze miasto.  Dodał,  że  być może będzie możliwość remontu
dworca  PKP lub  budynku Klubu Hades  w ramach projektów twardych.  Przedstawił  też  wykaz
projektów miękkich. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące księgowej MOSiR
Powiedział, że jest to sprawa wewnętrzna jednostki. Dodał, że z tego, co mu wiadomo, to obecna
księgowa, której niebawem kończy się umowa o pracę, według dyrekcji nie sprostała wyzwaniom
na tym stanowisku.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące ulicy 11 Listopada
Powiedział, że koncepcja przedłożona jest do Wydziału Gospodarki Komunalnej w celu uzgodnień.
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Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące pracownika MOPS, który przyjmuje wnioski w
ramach programu 500 plus w budynku Urzędu Miasta
Powiedział, że program 500+ to zadanie miasta, które zostało zlecone MOPS. W MOPS jest zbyt
mało pomieszczeń biurowych i dlatego zostało użyczone jedno z pomieszczeń Urzędu Miasta.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Powiedziała, że pytanie o księgową MOSiR spowodowane było dużo ilością różnych komentarzy
w grajewskich portalach internetowych.
Pani Teresa Kalinowska-Kakareko – Dyrektor MOPS
Powiedziała, że pracownik ten od 1 czerwca wraca już na swoje stanowisko pracy.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Andrzeja Mścichowskiego, dotyczące postawienia kontenera na odpady na
działkach przy ul. Hanki Sawickiej
Powiedział, że kontenery można postawić, tylko działkowcy będą musieli za to zapłacić.
Odp. na pytanie pana Andrzeja Mścichowskiego, dotyczące ul. Polnej
Powiedział, że koncepcja oświetlenia jest w tej chwili opracowywana.
Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
Zapytał o zalewaną przez silne opady ul. Krzywą.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że zobaczymy jaka będzie sytuacja w budżecie po zakończeniu obecnych inwestycji
oraz po rozstrzygnięciu innych przetargów.
Pan Edward Boć – Radny Miasta
Zapytał o projekt na budowę chodników na Os. Huta.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że projekt ten jest w trakcie opracowywania.
Pani Anna Opara – Radna Miasta
Zasygnalizowała brak ławek na placu po byłym dworcu PKS.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że stara się znaleźć jakieś rozwiązanie tego problemu.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 9
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z działalności  w okresie  międzysesyjnym w zakresie  /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 14
do Protokołu/:

 organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
 kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
 reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.

Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady Miasta
Grajewo  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  przy  20  głosach  za,  0  przeciw  i  0
wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję.
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ad 10
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia,  przyjęciu poddała protokół  z  XXI Sesji  Rady Miasta,  który
wyłożony  był  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
co  było  przedmiotem obrad  XXI Sesji  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr 15  do  Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXI/16  z obrad XXI
zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 27 kwietnia 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego

treści.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXI/16 z obrad XXI zwyczajnej
Sesji Rady Miasta z dnia 27 kwietnia 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 21
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 11
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zapytał, jaka będzie stawka za korzystanie z groty solnej na pływalni.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że Dyrektor MOSiR jest na zwolnieniu lekarskim i na dziś sprawa jest w zawieszeniu.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Poruszył problem bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Krasickiego z wyjazdem spod bloku nr 14
i 16 na os. Południe,  który polega na nasadzeniu krzewów blisko jezdni na posesji  Spółdzielni
Mieszkaniowej. Krzewy rozrastają się i mocno ograniczają widoczność – temat obudował szerokim
kontekstem  merytorycznym.  Na  koniec  swojej  wypowiedzi  zaprosił  wszystkich  na  Piknik
Familijny, który odbędzie się 5 czerwca w parku przy ul. Strażackiej.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zwróciła  się  z  prośbą  do  wszystkich,  by  codziennie  oddawać  głos  na  miasto  Grajewo  w
internetowym konkursie o „Podwórko Nivea”.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zasygnalizował problem dziur w jezdni na ul. Konstytucji 3 Maja przy sklepie „Andrzej”.
Pan Edward Boć – Radny Miasta
Zasygnalizował problem działki przy ul. Wesołej, która zarasta topolami.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  problem  jest  mu  znany.  Miasto  chciała  ją  przejąć,  jednak  hipoteka  na  tej
nieruchomości  znacznie  przewyższa  wartość  działki.  Dodał,  że  trwają  prace  nad  rozwiązaniem
problemu.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Powiedział, że bardzo ciężko jest nawiązać kontakt z właścicielem tej działki, jest on nieuchwytny
nawet dla sądów.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poinformowała o zbliżających się w mieście imprezach, na które wszystkich zaprosiła. W związku
z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.  18.00 zamknęła XXII  Sesję  Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam  XXII  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta
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Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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